

Publikationen

Edenhofer, Annette (2020): **Die Schule der Feindesliebe: Martha Nussbaums Ethik des Übergangszorns**. Leopold-Franzens-Universität Innsbruck. Katholische Fakultät. <https://diglib.uibk.ac.at/urn:nbn:at:at-ubi:1-73661>. Abgerufen am: 05.03.2021.

- **Vom Nutzen und vom Risiko der Angst. Rezension zu: Martha Nussbaum (dt. 2019): Königreich der Angst. Gedanken zur politischen Krise.** Übersetzt von Manfred Weltecke. Darmstadt: Wissenschaftliche Buchgesellschaft/Theiss Verlag. 299 Seiten. In: <https://www.uibk.ac.at/theol/leseraum/texte/1286.html>. Abgerufen am: 05.03.2021
- **Who is coming? Who comes to meet? Migrants, Refugees, host(ile) countries. The Perspectives of Martha Nussbaum and René Girard: "Why do you take note of the mote in your brother's eye, but do not notice the beam in your eye?" (Mt 7, 3-4).** In: *Imagining the Other - The Theo-Political Challenges in the Age of Migration 2019*. Conference of the Colloquium on Violence and Religion (COV&R). Innsbruck. In: <https://www.dropbox.com/sh/sderbu0ngqw68dd/AACFi0mbZIH5ohMnhfNmJQfma?dl=0>. Abgerufen am: 05.03.2021.